

山东新北洋信息技术股份有限公司

2011 第三季度 报告

证券代码:002376 证券简称:新北洋 公告编号:2011-026

§1 重要提示
1.1 本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

Table with financial data for Shandong New North Information Technology Co., Ltd. for Q3 2011. Columns include Total Assets, Revenue, Net Profit, etc.

Table showing non-current asset disposal items and their amounts for Shandong New North Information Technology Co., Ltd.

2.2 报告期末股东总人数及前十名无限售条件股东持股情况表

Table showing the top 10 unlimited shares condition flow-through shareholders at the end of the reporting period.

§3 重要事项
3.1 公司主要会计报表项目、财务指标大幅度变动的情况及原因

一、资产负债表项目
1.应收账款较年初增长43.22%,主要系本期公司收到银行承兑汇票增加的影响...

2.1 主要会计数据及财务指标
单位:元
总资产(元) 1,436,773,187.71 2010.12.31 1,379,713,567.64 4.14%

Table with financial data for Shandong New North Information Technology Co., Ltd. for Q3 2011. Columns include Total Assets, Revenue, Net Profit, etc.

Table showing non-current asset disposal items and their amounts for Shandong New North Information Technology Co., Ltd.

2.2 报告期末股东总人数及前十名无限售条件股东持股情况表

Table showing the top 10 unlimited shares condition flow-through shareholders at the end of the reporting period.

§3 重要事项
3.1 公司主要会计报表项目、财务指标大幅度变动的情况及原因

一、资产负债表项目
1.应收账款较年初增长43.22%,主要系本期公司收到银行承兑汇票增加的影响...

上海凯宝药业股份有限公司

2011 第三季度 报告

证券代码:300039 证券简称:上海凯宝 公告编号:2011-026

§1 重要提示
1.1 本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

Table with financial data for Shanghai Kaibao Pharmaceutical Co., Ltd. for Q3 2011. Columns include Total Assets, Revenue, Net Profit, etc.

Table showing non-current asset disposal items and their amounts for Shanghai Kaibao Pharmaceutical Co., Ltd.

2.2 报告期末股东总人数及前十名无限售条件股东持股情况表

Table showing the top 10 unlimited shares condition flow-through shareholders at the end of the reporting period.

2.3 限售股份变动情况表

Table showing the change in restricted shares for Shanghai Kaibao Pharmaceutical Co., Ltd.

阶段:销售服务方面:加强目标医院开发、销售队伍建设及学术营销推广,扩大产品市场占有率...

Table with financial data for Shanghai Kaibao Pharmaceutical Co., Ltd. for Q3 2011. Columns include Total Assets, Revenue, Net Profit, etc.

Table showing non-current asset disposal items and their amounts for Shanghai Kaibao Pharmaceutical Co., Ltd.

2.2 报告期末股东总人数及前十名无限售条件股东持股情况表

Table showing the top 10 unlimited shares condition flow-through shareholders at the end of the reporting period.

2.3 限售股份变动情况表

Table showing the change in restricted shares for Shanghai Kaibao Pharmaceutical Co., Ltd.

青海盐湖工业股份有限公司

2011 第三季度 报告

证券代码:000792 证券简称:盐湖股份 公告编号:2011-054

§1 重要提示
1.1 本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

Table with financial data for Qinghai Salt Lake Industrial Co., Ltd. for Q3 2011. Columns include Total Assets, Revenue, Net Profit, etc.

Table showing non-current asset disposal items and their amounts for Qinghai Salt Lake Industrial Co., Ltd.

2.2 报告期末股东总人数及前十名无限售条件股东持股情况表

Table showing the top 10 unlimited shares condition flow-through shareholders at the end of the reporting period.

2.3 报告期末股东总人数及前十名无限售条件股东持股情况表

Table showing the top 10 unlimited shares condition flow-through shareholders at the end of the reporting period.

3.2 重大资产重组事项
3.2.1 非标准意见情况
3.2.2 公司存在向控股股东或其关联方提供资金、违规担保等对外提供担保的情况

Table with financial data for Qinghai Salt Lake Industrial Co., Ltd. for Q3 2011. Columns include Total Assets, Revenue, Net Profit, etc.

Table showing non-current asset disposal items and their amounts for Qinghai Salt Lake Industrial Co., Ltd.

2.2 报告期末股东总人数及前十名无限售条件股东持股情况表

Table showing the top 10 unlimited shares condition flow-through shareholders at the end of the reporting period.

2.3 报告期末股东总人数及前十名无限售条件股东持股情况表

Table showing the top 10 unlimited shares condition flow-through shareholders at the end of the reporting period.

江苏东源电器集团股份有限公司

2011 第三季度 报告

证券代码:002074 证券简称:东源电器 公告编号:2011-026

§1 重要提示
1.1 本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

Table with financial data for Jiangsu Dongyuan Electric Group Co., Ltd. for Q3 2011. Columns include Total Assets, Revenue, Net Profit, etc.

Table showing non-current asset disposal items and their amounts for Jiangsu Dongyuan Electric Group Co., Ltd.

2.2 报告期末股东总人数及前十名无限售条件股东持股情况表

Table showing the top 10 unlimited shares condition flow-through shareholders at the end of the reporting period.

§3 重要事项
3.1 公司主要会计报表项目、财务指标大幅度变动的情况及原因

Table with financial data for Jiangsu Dongyuan Electric Group Co., Ltd. for Q3 2011. Columns include Total Assets, Revenue, Net Profit, etc.

Table showing non-current asset disposal items and their amounts for Jiangsu Dongyuan Electric Group Co., Ltd.

2.2 报告期末股东总人数及前十名无限售条件股东持股情况表

Table showing the top 10 unlimited shares condition flow-through shareholders at the end of the reporting period.